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Ungir sjálfstæðismenn (SUS), organizacja młodzieży należąca do
Partii  Niepodległości,  opowiedziała  się  za  zalegalizowaniem
narkotyków na IslandiiSUS. Przedstawiciele organizacji wierzą
w to, że legalizacja narkotyków pozwoliłaby na ich lepsze
kontrolowanie, informuje mbl.is.

„Wiadomo jest powszechnie, że problem narkotyków rozrasta się
i staje się coraz bardziej poważniejszy. Ponadto w związku z
tym  pojawiły  się  również  nowe  problemy  społeczne,  wzrosła
liczba przestępstw związanych z narkotykami a uzależnieni od
nich ludzie mają więcej problemów zdrowotnych.

Według SUS zalegalizowanie narkotyków, pozwoli na ich lepsza
kontrolę i przyniesie dla budżetu państwa dziesiątki miliardów
rocznie. Takie działanie przyczyni się również do tego, że
wkrótce  zagraniczne  kartele  stracą  zainteresowanie
prowadzeniem  swoich  działań  na  terenie  Islandii.  Sprzedaż
narkotyków nie będzie już tak dochodowa, kiedy stanął się one
legalne. Zmiana ta doprowadziłaby do tego, że łatwiej byłoby
monitorować sprzedaż narkotyków i łatwiejsze byłoby niesienie
pomocy ludziom, którzy są uzależnieni” mówi ogłoszenie prasowe
SUS.
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